



Protokoll styrelsesammanträde

**Måndagen den 8 juni 2026, kl. 17:30 i
klubblokalen.**

Närvarande: Kenth Bergström, Rolf Nidén, Sofie Krook, Kristian Hägglund och Ulla-Maija Johannesson.

Frånvarande: Johan Wahlgren, Joakim Lindahl, Rasmus Norlander.

1. Sammanträdet öppnas.

Kenth hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat.

2. Godkännande av föredragningslista.

Föredragningslistan godkändes.

3. Val av protokollförare för detta möte

Att föra dagens protokoll valdes Sofie.

4. Föregående mötesprotokoll

Godkändes och lades till handlingarna.

5. Ekonomi

Rolf har stämt av alla poster och fakturerat bolaget för medlemsavgifter.

Har fått in pengar från fritidschecken och fritidskortet, 9 st à 550.

Rolf har varit på banken tillsammans med damkommittén som fått eget Swishnummer, kopplat till klubbens konto. Likadant ska göras för herrkommittén och seniorkommittén.

Styrelsen enig om att priser i tävlingar inte ska betalas ut kontant utan med presentcheckar till exempelvis golfshopen, driving range, simulatören och golfrestaurangen. Samtliga medel som kommer in till kommittéer ska redovisas i klubbens bokföring. Detta är nödvändigt för att vi ska kunna ansöka om bidrag från bland annat SGF. Har vi ingen bokföring för våra aktiviteter kan vi inte heller söka bidrag.

6. Bolaget informerar.

Antalet medlemmar har ökat till 923. Golfbilsgaraget ska besiktas den 18 juni. Eventuellt sker en invigning med Öppet hus den 25 juni i samband med en stor juniortävling. Kristian återkommer om det. Det blir ett vinterprojekt att iordningställa fler vagn/bagskåp i den lediga längan. Nya robotar för tee-klippning testas på 18-hålsbanan. Länsstyrelsen väntas lämna beslut i fråga om vattenprojektet med vatten från reningsverket till ny damm, före

midsommar. Dålig uppslutning till att fungera som golfvärd. Ny inbjudan skickas med mer information om vad arbetet innebär och hur lång tid som krävs. Information som ska ut i Nyhetsbrevet ska lämnas senast tisdagar till Joakim på kansliet, för att kunna komma med i Nyhetsbrevet som ska komma ut på torsdagar, samma vecka. Ny hemsida med fokus på sälj ska tas fram av konsultbolag. Information för medlemmarna ska finnas "bakom" hemsidan och kunna nås via en knapp på startsidan. Styrelsen betonar att medlemsinformation måste finnas med på nya hemsidan och att den ska vara lättillgänglig.

7. Bidrag

Tomelilla GK har sökt och erhållit bidrag till projekt Bi-26-9799 på 90 000 kr. Bidraget är beviljat av Sparbanken Skånes ägarstiftelse Färs & Frosta.
Bidraget ska användas för bland annat inköp av träningsmaterial och träning för juniorer.

Tomelilla GK har sökt och beviljats bidrag om 20 000 kr från SGF för arbete med den biologiska mångfalden i samband med aktiviteter för medlemmar 65+. Bidraget kommer att användas för bland annat anläggning av blomsteröar och sandblottor.

8. Projekt, vad kan och bör vi söka.

Finns en hel del olika projekt man kan få stöd för via RF SISU, men inte om klubben inte äger anläggningen. Sofie har dialog med Marcus Lindgren på RF SISU för att se om vi kan få bidrag för en lärgrupp som kan jobba med den biologiska mångfalden (Bi-gruppen). Miljökommittén tittar även på möjlighet att söka bidrag från andra organisationer och stiftelser.

9. Rapporter från kommittéerna, uppdatering av styrelsens medlemmar.

- **Seniorkommittén** – Inget särskilt
- **Damkommittén** – Utflykt till annan bana förra veckan. Många damer deltog.
- **Herrkommittén** – Inget meddelat
- **Juniorkommittén** – Bidrag erhållits enligt ovan
- **Medlemskommittén** – Inget nytt.
- **Tävlingskommittén** – Inget nytt
- **Miljökommittén** – full fart, en ny medlem; Eskil, 10-årsplan för arbetet med den biologiska mångfalden tagits fram, offerter för diverse arbeten tagits in och bidrag söks från flera håll för olika projekt inom 10-årsplanen

10. Verksamhet.

Lyckat besök av Senior Sport School den 16 april.

Träff för nya medlemmar bokat den 6 juli. Det blir bland annat golf quiz och grillad korv.

Regelvandring med PT-Henke ändrat till den 27 augusti kl. 18:00- 20.00.

Tomelilla GK kommer inte att medverka vid Idrottens dag på skolan. Juniorkommittén ska tillfrågas (Kenth) om de önskar närvara vid invigningen av sommarlovsaktiviteter den 16 juni.

11. Övriga frågor:

Kritik mot gräset på röd tee hål 13 framförs till bolaget. Sandhinkar önskas på samtliga teer på korta hålen på 18 hålsbanan, där teerna är extra dåliga. Medlemsinformationen mycket

dålig och kommer sporadiskt. Måste styras upp. Gässen utgör stort problem som måste hanteras. Bollmaskinen vid rangen tvättar dåligt. Detta måste åtgärdas omgående.

12. Nästa sammanträde, 10 augusti 2026, kl. 17.30 klubblokalen.

Vid protokollet:

Sofie Krook

Justeras:

Kenth Bergström